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Verslag van de Algemene Ledenvergadering op 22 maart 2024, om 20:00 uur in De Schakelaar (SWOP) 

Aanwezig: 

Bestuur: Petra Graafland (voorzitter) Dick Grooteboer (secretaris) Leo van Iersel (penningmeester) 

Leden: 12  

Afwezig gemeld:  geen 

 
 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen welkom. Zij is teleurgesteld over 

het aantal leden die aanwezig zijn. Blij met degenen die er wel zijn. 
 

2. Mededelingen. 

- Geen. 

- Agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Notulen ALV 2023. 

Er zijn geen opmerkingen over de notulen van 2023 en worden aldus vastgesteld. 
 

4. Jaarverslag ALV 2024. 

- Opmerking over veerkracht van de wijk onder het kopje Rondom Wonen. 

Voorzitter: Onze wijk wordt gezien als de minst sociale wijk in Pijnacker-Nootdorp. In de netwerk-

bijeenkomsten is daar aandacht voor en proberen de deelnemers zoveel mogelijk samen te werken 

om de sociale samenhang tussen de bewoners te bevorderen. Er wonen relatief veel ouderen die geen 

ondersteuning hebben. 

- Casa is het niet eens met de ruimte die men toebedeeld krijgt van de gemeente. Plan A van de 

gemeente blijft. 

Leo licht toe: Met plan A heeft men te weinig ruimte om hun ecologisch onderwijs gestalte te geven. 

Er is een plan B door een architect van de school gemaakt waarin dat wel mogelijk is. Maar de ge-

meente wil niet meewerken. Bezwaartermijn was verlopen. 

- Vijverplan Noord.  

Voorzitter: We proberen nog om eilandjes te realiseren. Door wisseling van bestuurders bij Delfland 

is dit item op de achtergrond geraakt maar met contacten binnen de organisatie Delfland proberen 

we alsnog een opening te krijgen. Zal lange adem nodig hebben. 
 

5. Financiën. 

Op de balans is een groot bedrag over. Geld zou gebruikt kunnen worden voor activiteiten voor leden. 

Ook niet leden kunnen meedoen. Suggestie uit de zaal: vlag of banner ontwerpen en laten maken, 

beplanting veranderen met een bijdrage van de wijkvereniging en/of gebruik maken van de buurtknip. 

Verder zijn er geen opmerkingen en heeft de kascommissie de penningmeester decharge verleend 

met het gevoerde financiële beleid. 
 

6. Kiezen kascommissie. 

Anton de Fockert blijft en Bart Ennema stelt zich beschikbaar en dat wordt unaniem aangenomen. 
 

 

7. Nieuwe bestuursleden. 

 De voorzitter doet een beroep op de aanwezigen om in overweging te nemen om in het bestuur te 

komen. Ook nu heeft een kundig bestuurslid afscheid genomen en zijn er nog maar drie bestuursleden 

over. Contact kan met haar worden opgenomen om het één en ander toe te lichten.  
 

 

 



  

 
4 

 

8. Rondvraag. 

 Daar is geen gebruik van gemaakt. 

  

P a u z e 

 

Na de pauze waren een zestal organisaties die banden hebben met de wijk Pijnacker-Noord uitgeno-

digd om zich te presenteren.  

1. SWOP 

SWOP (Stichting Welzijn & Ondersteuning Pijnacker) zet zich in om het sociale contact onder de 

inwoners van Pijnacker te bevorderen. De wijkvereniging Pijnacker-Noord heeft voor zijn bewoners 

een activiteiten folder gemaakt waarin hoofdzakelijk de activiteiten van de SWOP staan. Deze is in 

de wijk Noord huis aan huis verspreid. De indruk bestaat dat de SWOP alleen voor ouderen is maar 

dat is niet waar. Ze staan open voor jong en oud. 

www.swop.nl 

2. SBJ Samen Sterk 

SBJ Samen Sterk is het innovatie-platform binnen het sociaal domein in de gemeente Pijnacker-

Nootdorp. Het is een samenwerkingsverband tussen de Stichting Welzijn en Ondersteuning  

Pijnacker-Nootdorp (SWOP), de Bibliotheek Oostland en het Jongerenwerk van gro-up Buurtwerk. 

Zo nodig en wenselijk sluiten andere organisaties zich aan. 

www.sbjsamensterk.nl 

3. De Acker 

Het protestant kerkelijk centrum in onze wijk. Zij zijn een dynamische wijkgemeente met aandacht 

voor jong en oud. Naast kerkdiensten organiseren zij ook koffieochtenden, een spelletjesmiddag en 

af en toe een gezamenlijke lunch. 

https://pknpijnackerdelfgauw.nl/deacker 

4. Buurtbus Pijnacker-Nootdorp 

De buurtbus vervoert passagiers binnen de gemeente Pijnacker-Nootdorp en komt 

op plaatsen in Pijnacker, Nootdorp, Delfgauw en Oude Leede waar andere OV-bedrijven niet ko-

men. We hebben de beschikking over twee bussen. Ze rijden vijf dagen in de week, elk uur van 

maandag t/m vrijdag, van 8 uur ‘s ochtends tot 17:45 uur ‘s avonds. Daarbij maken ze een route van 

twee uur, waarin alle kernen van onze gemeente worden aangedaan. Van deze dienst wordt vooral 

gebruik gemaakt door ouderen en schooljeugd. De Buurtbus Pijnacker-Nootdorp wordt gereden 

door een team van ca. 70 gemotiveerde vrijwilligers, die allen lid zijn van de vereniging. Die hebben 

een vast dienstrooster met ritten van twee uur. Daarnaast zijn er een aantal reservechauffeurs, die 

invallen als een vaste bestuurder niet beschikbaar is. Het in stand houden van deze organisatie kan 

gebeuren door donaties van sponsors. 

www.buurtbuspijnacker.nl  

5. Repaircafé Pijnacker 

Is alles goed te repareren? “Twee derde van alle spullen die we aangeboden krijgen kunnen we 

maken. Het zijn allemaal capabele en handige mensen. De een is goed met techniek en de ander 

kan goed kleding repareren. Ieder heeft zo zijn specialisme” Het Repaircafe is open op de eerste 

zaterdagochtend van de maand van 9.20- 12.00 uur in de Schakelaar. 

www.repaircafepijnacker.nl 

6. Schoon Pijnacker-Nootdorp 

Wij streven naar een omgeving die vrij is van zwerfafval. Iedereen kan bijdragen, je bepaalt zelf 

hoeveel je wilt doen. Alles helpt!  Een omgeving zonder zwerfafval, dat is wat wij willen. Ons niet 

http://www.swop.nl/
http://www.swop.nl/
https://www.bibliotheekoostland.nl/
https://www.gro-up.nl/locaties/buurtwerk-pijnacker-nootdorp-bw/
http://www.repaircafepijnacker.nl/


  

 
5 

 

langer ergeren, maar het gewoon opruimen. Dit is wat de leden van deze groep sinds 2021 doen 

en het resultaat kan je om je heen zien. Onze gemeente wordt steeds schoner! 

https://schoonpijnackernootdorp.com 
 

10. Sluiting. 

 Om 22.30 uur sloot de voorzitter de vergadering en konden de aanwezigen nog even napraten onder 

het genot van een drankje en een knabbel.  

 

Namens de Wijkvereniging Pijnacker Noord, 

Dick Grootenboer 

Secretaris. 
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Jaarverslag 2024-2025 

Het jaarverslag begint op 01-03-2024 en eindigt op 01-04-2025. 

Het verslag gaat over de behandelde onderwerpen tijdens de vergaderingen en de overleggen die door 

het bestuur met andere organisaties of de gemeente zijn gevoerd. 

 

Onderwerpen dit dat jaar aan die orde zijn gekomen: 
 

Vergaderingen. 

Het bestuur heeft afwisselend op een dinsdag of woensdag in de maand vergaderd bij de bestuursleden 

thuis. In augustus is er vanwege vakantie niet vergaderd. In totaal hebben we 11 x vergaderd. 

Aantal leden is iets teruggelopen van 223 naar 212. 
 

1. Eenzaamheid. 

De gemeente Pijnacker wil de eenzaamheid onder de bewoners aanpakken. De inzet die vorig jaar is 

gestart, werd dit jaar voortgezet. Elk kwartaal is er een bijeenkomst met alle organisaties die erbij 

betrokken zijn onder leiding van een gemeenteambtenaar en SBJ. Ieder doet daar zijn woordje en legt 

uit wat men zoal aan activiteiten doet om eenzaamheid aan te pakken. Daarnaast is er door SBJ een 

werkgroep wijk Pijnacker-Noord gevormd. Daarin zitten betrokken organisaties die in de wijk aanwezig 

zijn.  

 

2. Werkgroep Pijnacker-Noord.  

Als vervolg op initiatief van de Schatkaart in december 2022 komt een groep van organisaties die iets 

doen in of voor de wijk elke twee maanden bij elkaar om te kijken of zij het onderlinge contact kunnen 

bevorderen en meer samenhang in de wijk kunnen brengen. Een eerste concrete stap is gezet door de 

wijkvereniging die een nieuwe activiteiten folder heeft gemaakt welke huis aan huis is verspreid. Daarin 

staan vooral activiteiten georganiseerd door de SWOP, de Acker en Gro-Up (jongerenwerk). De 

bedoeling is mensen met elkaar in contact te laten komen en zo de sociale cohesie te versterken. De 

SJB Samen Sterk heeft hier de leiding in genomen. Noord is daarmee een van de pijlers om meer 

verbinding in wijken te krijgen. De wijkvereniging ontbeert nog wel een soort “huiskamer” zoals die er 

is in de wijk Keizershof om daar sociale contacten te kunnen opzetten 
 

3. Faunawandeling. 

Bart Ennema heeft in zijn tijd als bestuurslid een faunawandeling opgezet die nu eindelijk zijn afronding 

vindt. Op 20 april 2024.is de natuurwandeling feestelijk geopend. Wethouder Hanneke van der Gevel 

onthulde het eerste bord en startpunt op de Goudenregensingel. Bij de overige borden stonden 

mensen om uitleg te geven. Aan het einde van de wandeling kreeg men een versnapering in de Acker. 
 

4. Wijkverenigingen 

Elk jaar organiseert een wijkvereniging een bijeenkomst voor andere wijkverenigingen. Op 21 oktober 

2024 gaf de wijkvereniging Delfgauw een kijkje in hun keuken.  

Mooie gelegenheid waar ze een presentatie van wat wijkvereniging Delfgauw het afgelopen jaar heeft 

gedaan en dat was heel veel. Daarna een rondje wijkverenigingen die vertellen wat zij zoal doen. Verder 

een uitleg over winning aardwarmte en de mogelijke consequenties. 

Volgende keer in Het Laarsje te oude Leede. 
 

5. IKC’s. 

Op 4 november 2024 zijn de nieuwe IKC’s aan de Groen van Prinsterenlaan feestelijk geopend. 

Wethouder Peter Hennevanger trok een doek van het naambord van de scholen af en daarmee werden 

de deuren voor eenieder geopend. De scholen zijn zeer content met het resultaat. De wijkvereniging 
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heeft iedere school, de Schatkaart, de Casa school en Skippy Pepijn kinderopvang, een grote plant en 

voor de kinderen een boek cadeau gedaan en hen gefeliciteerd met hun nieuwe omgeving. Op 8 

november hielden de scholen open dag voor de bewoners van de omgeving. Daar werd in groten 

getale gebruik van gemaakt en men benadrukte dat de scholen graag in verbinding willen blijven staan 

met de bewoners. 
 

6. Casa Vita. 

Een ander groot bouwproject in onze wijk is de realisatie van Casa Vita. Een prachtig ontwerp van 

Blauwhoed, uitgevoerd door de aannemer Giesbers Wijchen. Het bijzondere aan het gebouw is dat de 

fundering van beton is en de opbouw van hout. Het vordert gestaag en de bedoeling is dat het in 

maart 2025 bewoond gaat worden. In Casa Vita komt ook een gezamenlijke huiskamer voor contact 

van de bewoners onderling en contact met de wijk. De SWOP en de wijkvereniging zijn daarbij 

betrokken. 

Zie voor verdere informatie op www.pijnacker-nootdorp.nl/projecten/ meidoornlaan-stanis-laslocatie of 

op: www.wonenincasavita.nl 
 

7. Nieuwsbrief 

Het afgelopen jaar is er een nieuwsbrief verschenen welke via de e-mail naar de leden is gestuurd. 

Degene die deze niet digitaal willen hebben de nieuwsbrief op papier ontvangen. 
 

8. AZC 

De gemeente heeft plannen ontwikkeld om de landelijke verplichting tot opvang van azielzoekers.in te 

vullen. Daartoe heeft men het stuk grond tussen de Rijskade en de Noordweg naast de scholen en de 

Viergang in gedachte. De enen helft voor een AZC en de andere helft voor flexwoningen ten behoeve 

van starters en spoedzoekers. Om de bewoners te informeren heeft men diverse informatie dagen 

ingepland. Organisatie was goed geregeld. Verschillende tafels met ongeveer 8 mensen. Aan iedere 

tafel een raadslid, COA-medewerkster en woordvoerder van de gemeente. Er waren goede discussie 

over de verkeersafwikkeling, schoolgaande kinderen en druk op gezondheidsorganisaties. Vragen 

werden naar tevredenheid beantwoord zonder daarbij in details te treden. 

Er werd alvast een klankbordgroep gevormd van ongeveer 40 mensen. Er werd ook een bewo-

nerscollectief opgericht die erg tegen de komst van het AZC op die plek is. Woordvoerder is Annemiek 

Huisman. Zij heeft in de geplande raadsvergadering namens hen ingesproken. 

Op 24 november gingen de bevindingen naar de gemeenteraad, Op 28 november was de discussie in 

de raad en op 3 december viel de beslissing. 

Uiteindelijk was de uitkomst van de stemming in de raad op 3 december negatief. Er zijn nog vele open 

einden van de kant van de overheid, vooral financieel, om er mee akkoord te gaan. 
 

9. Voedselbos 

Op 11 februari was er een bijeenkomst door Groei, de initiatiefnemers van een voedselbos, geregeld 

waar ook een boswachter van Staatsbosbeheer bij aanwezig was. Grote opkomst van aanpalende 

bewoners die nogal wat zorgen hadden over de aanleg van het voedselbos voor hun deur. Na 

uitgebreide voorlichting werd de kou uit de lucht gehaald en was men uiteindelijk niet persé tegen. Wel 

nog afwachten hoe één en ander ingevuld zal worden. De bedoeling is wel dat zij daar nauw bij 

betrokken zullen worden. Er is nu een brief van Staatsbosbeheer naar omwonende over de status 

voedselbos gestuurd. Voordat er een nieuwe bijeenkomst wordt georganiseerd willen ze eerst intern 

overleggen.  
 

10. Wijktoezicht. 

Coby van der Lans is bij een bestuursvergadering aanwezig om aandacht te vragen voor het 

wijktoezicht in Noord. Het wijktoezicht is nu slapend omdat er geen vrijwilligers meer voor zijn. 

http://www.pijnacker-nootdorp.nl/projecten/
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Wijktoezicht is een hulp voor de politie. Preventief rondjes in de wijk lopen en letten op alles wat niet 

klopt. Eventueel bewoners aanspreken of erger doorgeven aan politie. Nu loopt Coby 1x per week 

(woensdagavond) met nog iemand. Eens in een kwartaal is er overleg met wijkagent (Tessa Roos) en 

gemeente. 

Wanneer er bij de bewoners meer behoefte is aan toezicht in de wijk, zullen er meer bewoners bereid 

moeten zijn om met z’n tweeën of meer af en toe een ronde te lopen. Coby start de organisatie dan 

weer op. Hierbij een oproep en vertel het ook aan buren of andere wijkbewoners. Er komt ook een 

oproep in de Nieuwsbrief en op de website. 
 

11. Verduurzaming. 

De woningbouwvereniging Rondom Wonen heeft de afgelopen twee jaar de flats die alleen uit huur-

appartementenbestaan verduurzaamd. Bij een bijeenkomst van de bewoners (kopers) van de 

Troelstralaan bij Rondom Wonen is uitleg geven aan een kostenberekening van het verduurzamen van 

de flat. Het bleek dat de bijdrage aan de VvE aanzienlijk zou stijgen dus werd het plan afgekeurd. 

Verduurzamen heeft voor flatbewoners weinig zin als de stookkosten slechts € 50,= per maand zijn. 

Wat wel afgesproken is dat per appartement geïnventariseerd zal worden wie er nog H++ glas wil 

hebben. Kopers moeten dat zelf betalen en Rondom Wonen betaalt het voor de huurders. Zo hebben 

alle overige VvE’s ook gereageerd en worden de VvE flats niet verduurzaamd zoals de huurflats. 
 

12. Energietransitie 

Gemeente wil voortgang energietransitie bespreken en hebben daarvoor externe mensen voor 

ingehuurd, Carolien Hoogland en Emma van Neerven. Wij hebben met hen al twee keer overlegd en 

nu zijn zij bereid om informatie te delen met de bewoners van Noord. Daartoe kunnen ze de tweede 

helft van de ALV 2025 gebruiken. 

Volgens Carolien is de gemeente nog steeds van plan aardwarmte te gebruiken voor de energie-

transitie. Hoe het een en ander eruit moet zien is nog niet bekend. Hopelijk komt dat na de pauze van 

de ALV. Wij willen graag weten hoe bewoners er zelf over denken. 

De leden worden uitgenodigd via e-mail en Carolien zorgt voor de uitnodiging van de overige 

bewoners via een mededeling op de gemeentepagina in de Telstar. 
 

 
 

Namens het bestuur van Wijkvereniging Pijnacker-Noord, 

Dick Grootenboer, secretaris 
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Financiën 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


